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Schriftelijke vragen ex artikel 55 
Reglement van orde voor de 
raadsvergaderingen (RvO) 
 

 

 
 R 

 
Datum indiening 13 september 2021 

Volgnummer  

Registratienummer Bij2116913 

 

Onderwerp: Vervolgvragen Problemen in nieuwbouwwijk Land van Luna, fase 2 

  

Inleiding 

Maandag 26 april hebben wij schriftelijke vragen ingediend over de problemen in de 

nieuwbouwwijk Land van Luna, fase 2. Naar aanleiding van de beantwoording hebben 

wij nog enkele vervolgvragen.  

                                                                            

Vragen 

1. De wethouder is op 28 juni naar Land van Luna gegaan om in gesprek met de 

inwoners de ervaren problemen te bespreken. Welke veranderingen gaat de 

wethouder doorvoeren naar aanleiding van deze gesprekken?  

2. Het college geeft aan dat na het woonrijp maken de definitieve balans kan 

worden opgemaakt over de containeropstelplaatsen en eventueel nog 

aanpassingen kunnen worden gedaan. In welke periode verwacht het college 

dat de wijk woonrijp is en dus bepaald kan worden of er voldoende 

containeropstelplaatsen zijn?  

3. Worden de containers van inwoners gewoon geleegd als zij door gebrek aan 

containeropstelplaatsen hun afvalbak naast de opstelplaatsen zetten? 

4. In antwoord op de vraag hoe de gemeente het vertrouwen gaat herstellen van 

de inwoners schrijft het college dat in vergelijking met andere wijken over de 

aard en omvang van de ervaren problemen verschillend gedacht kan worden. 

Deze opmerking draagt niet constructief bij om het vertrouwen terug te winnen, 

daarom nogmaals de vraag: wat gaat het college doen om het vertrouwen hier 

te herstellen?  

  

Conform artikel 55 RvO geeft de ondergetekende hierbij te kennen dat hij/zij een 

schriftelijk antwoord op bovenstaande vragen verlangt binnen dertig dagen na 

dagtekening. 

 

Lid van de Gemeenteraad Heerhugowaard 

 

Wesley Boer, VVD Dijk en Waard 
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Antwoord van het College 

 

Inleiding 
Onderstaand treft u de beantwoording van de vervolgvragen aan. 

 

Vraag 1 

De wethouder is op 28 juni naar Land van Luna gegaan om in gesprek met de inwoners 

de ervaren problemen te bespreken. Welke veranderingen gaat de wethouder doorvoeren 

naar aanleiding van deze gesprekken?  

Antwoord: Er zal een inventarisatie plaatsvinden met betrekking tot de benodigde 

aantallen containeropstelplaatsen per locatie en op basis daarvan zullen er daar waar 

nodig extra opstelplaatsen worden aangelegd. 

Tijdens de afronding van het woonrijp maken zullen de straatnaamborden worden 

geplaatst. Dit gebeurt per deelgebied. 

 

Vraag 2 

Het college geeft aan dat na het woonrijp maken de definitieve balans kan worden 

opgemaakt over de containeropstelplaatsen en eventueel nog aanpassingen kunnen 

worden gedaan. In welke periode verwacht het college dat de wijk woonrijp is en dus 

bepaald kan worden of er voldoende containeropstelplaatsen zijn? 

Antwoord: Het woonrijp maken van Land van Luna als geheel zal naar verwachting 

medio 2022 worden afgerond. Voor het gedeelte waar de ervaren problemen spelen 

zullen de aanpassingen eerder worden gedaan, aangezien de woningen in dit gedeelte 

allemaal zijn opgeleverd en bewoond. 

 

Vraag 3  

Worden de containers van inwoners gewoon geleegd als zij door gebrek aan 

containeropstelplaatsen hun afvalbak naast de opstelplaatsen zetten? 

Antwoord: Ja, deze worden geleegd. 

 

Vraag 4 

In antwoord op de vraag hoe de gemeente het vertrouwen gaat herstellen van de 

inwoners schrijft het college dat in vergelijking met andere wijken over de aard en omvang 

van de ervaren problemen verschillend gedacht kan worden. Deze opmerking draagt niet 

constructief bij om het vertrouwen terug te winnen, daarom nogmaals de vraag: wat gaat 

het college doen om het vertrouwen hier te herstellen?  

Antwoord: In het gesprek dat wethouder Groot op 28 juni jl. heeft gehad met een achttal 

bewoners van Land van Luna zijn de kritische opmerkingen van bewoners besproken. 

Naar aanleiding van een deel van de opmerkingen zullen concrete aanpassingen worden 
doorgevoerd (zie de beantwoording van vraag 1). Voor een ander deel van de 
opmerkingen is uitleg gegeven over de achtergrond van bepaalde keuzes. Het was in elk 
geval plezierig om te vernemen, dat de bewoners weliswaar kritische opmerkingen 
hebben geuit, maar toch bovenal de nieuwe woonomgeving in Land het Luna als erg fijn 
en mooi ervaren. 

 


